

TABLE OF CONTENTS 目 录

Cross-Correlation Analysis of Air Quality Index in Changsha, Zhuzhou and Xiangtan Based on AMH-HXA
(基于 AMF-HXA 的长株潭空气质量指数互相关性分析)

F. WANG, Y. FAN.....443

Study on Public Perception and Response to Haze Risk in Baoji Urban Area
(宝鸡市区公众对雾霾风险感知与应对行为研究)

Y. ZHANG, Z. W. LV, P. XIE, B. H. ZHOU.....453

The Performance and Carbon Sequestration of the Biochar Concrete
(生物炭混凝土性能及碳封存效益研究)

D. ZHANG, X. HUANG, Z. H. WANG, Y. S. HUANG.....465

Effects of Humic Acid on Aqueous Physicochemical Properties and Ecological Toxicity of Nano-Zirconium Oxide
(腐殖酸对纳米氧化锆水相物化性质及生态毒性的影响)

S. WANG, Z. R. LI, S. W. WANG, H. FANG, D. ZHU, Z. WANG.....476

Health Risk Assessment in Contaminated Sites of Relocated Chemical Enterprises
(化工企业搬迁遗留污染场地人体健康风险评估)

C. LI, W. L. XI, T. BI, Y. L. ZHI.....484

The Analysis of Eco-Environment and the Countermeasures in Ningdong Coalfield
(宁东煤田生态环境现状分析及治理对策)

Y. WANG, C. L. ZHANG, L. M. RONG.....492

Development Status of Organic Pollutants Detection Technology in China's Solid Waste Identification
(我国固体废物鉴别中有机污染物检测技术发展现状)

W. Y. LI, L. N. ZHANG, Q. Y. WANG, D. H. MU, L. K. SU, Y. B. ZHOU, Y. ZHANG, Z. X. ZHANG.....498

Effects of Biochar on the Nitrogen and Phosphorus Nutrients and Leaching in Yellow Soil
(生物炭对黄壤养分含量及氮磷淋失的影响)

X. HUANG, X. W. ZHANG, Z. H. WANG.....509

Application of Element Doping Modified Electrode Materials for Treatment of the Wastewater in Environment
(元素掺杂改性电极材料在环境废水处理中的应用)

Y. G. LIU, J. J. HAN, X. H. MENG, Y. LI, P. ZHAO, S. G. ZHANG, Y. N. LI.....518

Analysis about a New Inexpensive Water Purification Equipment Based on SSF
(一种基于慢沙过滤原理的新型低成本净水装置简介)

J. Y. LAN, L. YANG, X. CUI, Y. C. JIN, C. JAFVERT, L. YE.....527